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Dzięki Wójtowi Gminy Kłodzko Stanisławowi Longawie, już po raz drugi uczestniczyliśmy w
biegu z serii City Trail z Nationale-Nederlandenden we Wrocławiu, który odbył się w sobotę 10
października. Dla zawodników naszego klubu była to kolejna okazja do sprawdzenia swoich
możliwości oraz zdobycia nowego doświadczenia. 

      

Pierwszy do startu ruszył debiutujący Mateusz Kowalczyk w kategorii chłopców 2008/09 (300
m), który zajął siedemnaste miejsce. Po przetarciu szlaków na trasę ruszyły dziewczęta, a w
nim po znakomitym biegu zwyciężyła Julia Merak, ósma była Iga Kruk, tuż za nią przybiegła
Łucja Buszta, Gabriela Buczarska oraz Martyna Piętka. Po tak udanym starcie nasze apetyty
rosły. W biegu dziewcząt kategorii 2007/08 (600 m) na starcie stanęły 3 nasze zawodniczki.
Martyna Wrzeszcz zajęła drugie miejsce, piąta była Amelia Hausler, a piętnasta Zuzanna
Brodziak. Wśród chłopców po raz kolejny o zwycięstwo walczyli Jonasz Lewandowski oraz
Tomasz Piękoś. Jonasz zwyciężył i dobiegł tuż przed Tomkiem. Siedemnaste miejsce zajął
Oliwier Kazuń, a dwudzieste piąte Kacper Leśniewski. W kategorii dziewcząt 2003/05 (1000 m)
najwyższe miejsce wywalczyła Karolina Buszta… W biegu chłopców 2000/02 (2000 m)
debiutujący Szczepan Polak zajął trzecie miejsce. Wśród dziewcząt poza zasięgiem wszystkich
była Aleksandra Chudyk, na trzecim miejscu przybiegła Zuzanna Podwalny, a siódma była
Dominika Witos. W biegu dorosłych na dystansie pięciu kilometrów rekord życiowy ustanowiła
Patrycja Lewandowska uzyskując czas 24:56.
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              Poza rywalizacją sportową, zawodników czekało spotkanie z medalistką Mistrzostw Europy wbiegu sztafetowym 4x400 m oraz Mistrzynią Polski w biegu 400 m przez płotki JoannąLinkiewicz. Pani Joanna opowiedziała nam o swojej karierze i pokazała swoje najcenniejszemedale. Na koniec każdy zawodnik mógł zrobić sobie wspólne zdjęcie z mistrzynią orazpoprosić o autograf. Pani Joannie bardzo dziękujemy za bardzo miłe spotkanie, życzymypowodzenia w dalszej karierze i oczywiście upragnionego medalu Igrzysk Olimpijskich w Rio deJaneiro. Zawody to także okazja do zaproszenia uczestników biegu do odwiedzenia pięknejGminy Kłodzko, dlatego też rozdaliśmy ulotki promujące nasze okolice. W końcu sport, todoskonała forma reklamy. „To dla nas kolejne bardzo udane zawody. Dzieci zdobywająbezcenne doświadczenie, a do tego świetnie się bawią i integrują. Spotkania ze mistrzamizwiększają zainteresowanie sportem i lekkoatletyką. Klub cały czas się rozwija.”  

  

  

            Pragniemy bardzo podziękować Wójtowi Gminy Kłodzko Stanisławowi Longawie orazdyrektorowi OKSiR GK Krzysztofowi Matysiakowi za umożliwienie nam wyjazdu nazawody. Dziękujemy również rodzicom za pomoc oraz kierowy i firmie TOMEX zabezpieczną podróż.
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